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Avloppsstammar - relining 
Föreningen har nu valt Re-new som 
leverantör för relining av 
avloppsstammarna. Arbetet kommer 
att påbörjas efter semesterperioden 
sommaren 2021. Mer information och 
tidplan kommer i god tid innan start 
 
 
 
 

 Årsstämma 
Då det är väldigt få anmälda till stämman 
den 12:e oktober, går det utmärkt att komma 
två personer för de som anmält detta. 
 
 
Nästa styrelsemöte 
Den 3:e november har vi nästa styrelsemöte. 
Styrelsen är tillgänglig för frågor och 
synpunker mellan 17.30 och 18.00 i 
styrelserummet.  

 


